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ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

2. sjednica VMO Svilno održana je 23.07.2010. (petak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nenad Antolović, predsjednik VMO 
- Veljko Baćić, zamjenik predsjednika VMO 
- Eduard Mijalić, član VMO 
- Helena Čirjak, članica VMO 
- Renato Klovar, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO Svilno: 

 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Asfaltiranje ceste Lužina – obavijest 
2. Saniranje kanala oborinskih voda na Lužini 
3. Akcija "Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2010. godini" – izvještaj 
4. Rijeka promet – ostatak sredstava 
5. Razno: informacije i zamolbe grañana 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



 
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća, g. Nenad Antolović obavijestio je prisutne članove Vijeća o odgovoru 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav a u svezi asfaltiranja ceste Lužina. S obzirom da 
se navedeno područje nalazi van grañevinske zone cesta Lužina ne može se asfaltirati.  
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Svilno je primilo na znanje odgovor Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav.  

 
 
 
AD 2 
 
Tajnica VMO Svilno upoznala je prisutne članove Vijeća da su radovi na saniranju kanala 
oborinskih voda na lokaciji spoj izvora Lužina sa glavnom cestom u tijeku i da se izvode 
planiranom dinamikom.  
 

Zaključak: 
• Vijeće MO Svilno  je obavijest primilo na znanje. 

 
AD 3 
 
Tajnica VMO Svilno upoznala je prisutne Vijećnike sa izvješćem provedene akcije "Birajmo 
najljepši balkon i okućnicu u 2010. godini". Za akciju se prijavilo 11 kandidata. Podijeljeno je 
6 poklon bonova. Dodijela je realizirana 12.06.2010. u Domu Orehovica uz nastup plesne 
skupine Flash dance Unit. Za zakusku je utrošeno 300,00 kn a za poklon bonove 1.500,00 
kn. 
 
       Zaključak:  

• Vijeće je primilo na znanje i usvojilo Izvješće o provedenoj akciji. 
 
 

 
 
AD 4 
 
Rijeka promet d.d. uputilo je dopis Vijeću MO Svilno u kojem ih obavještavaju da je nakon 
realizacije planom predviñenih prioriteta MO Svilno za 2010. godinu evidentiran ostatak 
sredstava u iznosu 2.800,00 kn. 
 
       Zaključak: 

• Vijeće je donijelo odluku da se ostatak sredstava utroši za postavljanje 
zaštitnih ograda na Tutnovu na lokacijama gdje je to moguće ali uz prethodni 
dogovor sa Vijećem. 

 
 
 
 
 
 
 



 RAZNO: 
 

• Temeljem zahtjeva stranaka (Sekulić Zoran, Kršulović Marija i Bokaušek Josip) uputiti 
Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 
dopis – zahtjev za proširenje postojećeg javnog puta na k.č. 1158/2 

• Temeljem zahtjeva stranaka koji žive u stambenom objektu na adresi Svilno 12 A i 12 
B uputiti zahtjev Rijeka prometu za postavljanjem ogledala 

 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

 
Kristina Dumić Červar Nenad Antolović 

 
 
                          


